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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Pintér Sándor miniszter
úrhoz

„Kitől és mikor kapnak hiteles tájékoztatást az iszapkatasztrófa sújtotta települése k
lakói? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Miniszter úr július közepén tett nyilatkozatából megtudhattuk, hogy a vörösiszap-katasztrófa után i
újjáépítés és a lakosság kártalanítása a kormányhatározatban kitűzött határidőre megvalósult, és
hogy a világban korábban még nem tapasztalt méret ű katasztrófát követő helyreállítás-újjáépíté s
nemzetközi összehasonlításban is kiemelkedő .

A hozzám érkező állampolgári levelek ezt a képet árnyalják . Többen panaszkodnak arra, hogy a
szálló por koncentrátum még mindig magas, hiányolják a konkrét tájékoztatást a hosszú táv ú
egészségügyi hatásokról . Felmerült egy iskola építése Kolontáron, amely szintén tiltakozást váltott
ki a lakosság körében, mert ezt olyan területen akarják a hatóságok megvalósítani, amelyet mé g
nem tették alkalmassá arra, hogy azon építkezés kezdődjék .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fentiekben írottak alapján is látható, hogy a helyi lakosok számos kérdésre várnak választ, enne k
hiányában csak találgatások vannak. Ezért kérdezem Miniszter Úrtól, hogy Kitő l és mikor kapnak
hiteles tájékoztatást az iszapkatasztrófa sújtotta települések lakói?

Tisztelettel várom írásbeli válaszát!

este ázy Attil a
(MSZP)
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